
 

1. Spółka podała w komunikacie bieżącym, że projekt „Mapa Genomowa” realizowany przez 

spółki z grupy kapitałowej został zakończony. Gdzie są środki finansowe z rozliczenia tego 

projektu?  

 

Emitent posiada udział w kapitale zakładowym Central Europe Genomics Center sp. z o. o (dalej: 

„CEGC”) w wysokości 26,5%. Tym samym Emitent nie jest podmiotem sprawującym bezpośrednią 

kontrolę nad CEGC w zakresie zarządu oraz jego polityki dywidendowej. Środki z tytułu realizacji 

projektu Genomiczna Mapa Polski (dalej: „GMP”) są środkami w posiadaniu CEGC. W przypadku 

podjęcia uchwały o wypłacie dywidendowy Emitent będzie również finansowym beneficjentem 

realizacji projektu Genomiczna Mapa Polski. Z pierwotnych założeń projektu Genomiczna Mapa Polski 

nie wynikało, że Emitent ma uzyskać środki finansowe z realizacji tego projektu. Spółka zależna CB 

DNA sp. z o.o. jako członek konsorcjum ma mieć dostęp do danych oraz infrastruktury będących 

wynikiem realizacji projektu GMP, co CB DNA planuje przede wszystkim wykorzystać w rozwoju 

dotychczasowego biznesu.  

 

2. Jakie działania podjęła Spółka, aby te środki znalazły się na rachunkach spółek realizujących 

ten projekt? 

 

Według wiedzy Zarządu Emitenta CEGC, czyli podmiot realizujący GMP uzyskał wszystkie płatności z 

tytułu realizacji projektu. Emitent nie widzi żadnej podstawy do dodatkowych działań.  

 

3. Zarząd wielokrotnie w wywiadach podawał informacje, że spółka ECS z siedzibą w Warszawie 

przy ul. Jutrzenki 12A stanie się spółką z grupy kapitałowej. Do dziś Spółka nie posiada 

udziałów w ECS. Co jest przyczyną braku realizacji wyżej wymienionych zapowiedzi Zarządu? – 

Zarząd nie podawał publicznie w wywiadach informacji dotyczących nabycia udziałów w spółce 

Europejskie Centrum Sekwencjonowania sp. z o.o. (ECS).  Emitent ma w strategii rozwoju inwestycje 

w spółki posiadające unikalne technologie i nie wyklucza tez takiej inwestycji  

 

4. Czy Spółka lub spółki z grupy kapitałowej finansowały pośrednio lub bezpośrednio spółkę ECS 

sp. z o.o.? 

Zarząd odmawia udzielenia odpowiedzi na to pytanie. 

 

5. Po jakiej cenie Spółka zamierza wyemitować nowe akcje? 

Na chwilę obecną zarząd nie jest w stanie podać odpowiedzi na to pytanie. Cena emisyjna będzie 

ustalana w momencie kiedy to zarząd formalnie wystąpi z wnioskiem do Rady Nadzorczej, która 

będzie wyrażała zgodę na wysokość ceny emisyjnej. 

6. Jaka jest przyczyna szybkiego spadku stanu środków pieniężnych na rachunku Spółki oraz 

spółek zależnych? 



Na poziomie skonsolidowanym w okresie od początku 2023 do końca III kwartału 2023 wysokość 

gotówki nieznacznie wzrosła z 153 000 zł do 207 000 zł. Z kolei porównując wysokość gotówki z 

okresami wcześniejszymi to spadek wysokości gotówki w grupie kapitałowej jest istotny. Wynika to 

przede wszystkim: 

- strat ponoszonych na działalności operacyjnej w szczególności okres końca pandemii COVID-19 i 

zakończenia testowania na lotniskach, 

- Grupa poniosła wysokie koszty związane z przygotowaniem się do procesu przejścia na główny rynek 

GPW, 

- dokonania odpisu inwestycji w zakup udziałów Naturativ sp. sp. z o.o. 

 

7. Komu i w jakich wysokościach Spółka udzielała pożyczek w roku 2022 i 2023? 

Zarząd odmawia udzielenia odpowiedzi na to pytanie. 

8. Jakie działania podjęła Spółka celem odzyskania pożyczonych środków? 

Na chwilę obecną pożyczki udzielone w latach 2022 i 2023 nie są przeterminowane w związku z tym 

Spółka aktualnie nie podejmowała działań windykacyjnych. 

 

9. Na jakich projektach Spółka straciła środki w roku 2022 i 2023? 

Działania Grupy Kapitałowej, które wpłynęły na zmniejszenie stanu posiadania gotówki w Grupie 

zostały wskazane w odpowiedzi na pytanie nr 6.  


